
PROTOKÓŁ Nr X/2024 

 

z sesji Rady Gminy Radecznica, która odbyła się w dniu 30 grudnia 2024 roku 

w godzinach: 14
00

 – 14
41

 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Radecznicy 

 

W obradach uczestniczyli: 

 

1. Chorzępa Łukasz                                      10. Pawelczyk Beata                

2. Gumieniak Jerzy                                       11. Poświatowski Mirosław  

3. Hadam Monika          12. Sołtys Janusz    

4. Jachymek Celina                                      13. Studziński Wiesław  

5. Kijek Zbysław           14. Sznitowska Laura     

6. Małysz Joanna                                          15. Zymon Marcin 

7. Mogielnicki Tomasz      

8. Nastaj Maciej   

9. Olech Jarosław                                                                      

 

Nieobecni Radni – Jachymek Celina, Nastaj Maciej, 

ponadto w obradach uczestniczyli: 

 

Sołtysi Gminy Radecznica  

                         

1. Edward Polak - Wójt Gminy 

2. Beata Trochimiuk – Sekretarz Gminy  

3. Bożena Kiesz – Skarbnik Gminy 

4. Andrzej Kondrat – Radny Powiatu Zamojskiego 

5. Wiesława Śliwińska-Wyłupek – Dyrektor SP w Gorajcu 

6. Ewa Maj – Dyrektor SP w Radecznicy  

7. Hanna Nowak – Dyrektor SP w Zaburzu  

8. Agnieszka Nowomińska – Dyrektor SP w Czarnymstoku  

9. Bożena Ligaj – p.o. Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej w Radecznicy 

10. Ewelina Kotyła – p.o. Kierownik GCKSiT w Radecznicy  

11. Joanna Sykała – p.o. Kierownik GOPS w Radecznicy  

 

Obrady sesji o godzinie 14
00  

otworzył Przewodniczący Rady Gminy Radecznica Pan Marcin 

Zymon.  

Powitał obecnych na sesji Wójta Gminy Pana Edwarda Polaka, Sekretarz Panią Beatę 

Trochimiuk, Skarbnik Panią Bożenę Kiesz, zaproszonych gości, Radnych Gminy, Sołtysów 

oraz Panie pracujące przy obsłudze sesji Anitę Janowską i Annę Batorską. 

 

Porządek obrad został odczytany.  

Proponuję następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 



3. Informacja w sprawie uwag zgłoszonych do protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania Radnych.  

6. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał oraz działań prowadzonych w okresie 

między sesjami.  

7. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej Klasztorowi OO. 

Bernardynów w Radecznicy na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się                 

w ewidencji zabytków 

2) w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej Klasztorowi OO. 

Bernardynów w Radecznicy na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się                   

w ewidencji zabytków 

3) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 

4) w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Gminy Radecznica 

5) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2025 

6) w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Gminy Radecznica 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o złożonych interpelacjach. 

9. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania. 

10. Wolne wnioski i zapytania. 

11. Zamknięcie obrad.  

 

 

Przewodniczący Rady Pan M. Zymon stwierdził quorum 2 radnych jest nieobecnych. Obrady 

są prawomocne 13 radnych obecnych. Zapytał czy chce ktoś coś wnieść do porządku obrad?  

 

Pan Wójt E. Polak wnioskował o dodanie do porządku obrad uchwały w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki  i  Rozwiązywania Problemów  Alkoholowych  oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2025 rok. Uzasadnił dlaczego projekt  ten nie został 

przesłany razem z zaproszeniem i materiałami na sesję.  

 

Proponuję następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja w sprawie uwag zgłoszonych do protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania Radnych.  

6. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał oraz działań prowadzonych w okresie 

między sesjami.  

7. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej Klasztorowi OO. 

Bernardynów w Radecznicy na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 



budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się                 

w ewidencji zabytków 

2) w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej Klasztorowi OO. 

Bernardynów w Radecznicy na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się                   

w ewidencji zabytków 

3) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 

4) w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Gminy Radecznica 

5) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2025 

6) w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Gminy Radecznica 

7) w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  i  Rozwiązywania 

Problemów  Alkoholowych  oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2025 rok. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o złożonych interpelacjach. 

9. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania. 

10. Wolne wnioski i zapytania. 

11. Zamknięcie obrad.  

 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia zmienionego porządku obrad.  

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. „Za” głosowało 13 radnych. Porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.3.  

Brak uwag do protokołu.  

Przewodniczący Rady  Pan M. Zymon poprosił aby przyjąć protokół z poprzedniej sesji Rady 

Gminy w takiej formie w jakiej został sporządzony a w głosowaniu jawnym protokół ten 

został przyjęty jednomyślnie 13 głosami „za”.  

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady  Pan M. Zymon poinformował o posiedzeniach poszczególnych 

Komisji Rady Gminy Radecznica. 

27.12.2024r - obradowała Komisja Rolnictwa Planowania i Budżetu. Tematem obrad było 

zaopiniowanie uchwał procedowanych na dzisiejszej sesji.  

30.12.2024r - obradowała Komisja Samorządowa i Socjalno-Społeczna, która również 

opiniowała projekty uchwał procedowane na dzisiejszej sesji.  

Opinie obu Komisji Rady Gminy dotyczące uchwał podejmowanych na dzisiejszej sesji były 

pozytywne.  

 

Ad.5.  

Brak pytań.  

Ad.6.  



Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie między sesjami przedstawił Pan Wójt Edward 

Polak.  

Oznajmił, że wszystkie uchwały podjęte na ostatniej sesji zostały przekazane do właściwych 

organów nadzoru.  

Zostało przeprowadzone zapytanie ofertowe na zakup, dostawę i montaż dwóch 

klimatyzatorów do sali gimnastycznej w miejscowości Czarnystok. Wpłynęły trzy oferty. 

Oferta najbardziej korzystna nie spełniła warunków i została odrzucona. Drugi wykonawca 

odmówił podpisania umowy, co skutkowało unieważnieniem postępowania. Zadanie  to 

zostało zlecone wykonawcy, który zaoferował najniższą ofertę. Ma on do końca tego roku 

zamontować te klimatyzatory.  

Pan Wójt E. Polak poinformował o złożonym wniosku na dofinansowanie właściwie 

refundację kosztów, które ponieśliśmy na budowę sieci kanalizacyjnej w miejscowości 

Radecznica IV Etap oraz na dofinansowanie budowy przydomowych oczyszczalni ścieków z 

programu Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększenia Odporności.  Łącznie wniosek opiewa 

prawie na 10 000 000 złotych ale my możemy ubiegać się tylko o 5 000 000 złotych 

maksymalnie bo takie są warunki konkursu. Środki z tego dofinansowania pozwolą nam na 

pokrycie połowy kosztów poniesionych na obydwa zadania.  

Przeprowadzono odbiór robót przy trzech świetlicach wiejskich w Podborczu, Podlesiu 

Dużym i Gruszce Zaporskiej. Roboty te miały zakres częściowy przewidziany w tym roku. 

Środki na wykonanie tych zadań pochodziły z funduszy sołeckich poszczególnych 

miejscowości.  

20 grudnia b.r. w Bibliotece Publicznej Gminy Radecznica odbył się konkurs ozdób 

Bożonarodzeniowych.  

 

 Ad.7.  

Podjęcie uchwał. 

Prowadzący obrady Pan M. Zymon nadmienił dlaczego są dokonywane zmiany w budżecie 

na 2025 rok dwa tygodnie po uchwaleniu budżetu na 2025 rok.  

Pierwszą procedowaną uchwałą jest uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

przyznania dotacji celowej Klasztorowi OO. Bernardynów w Radecznicy na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub znajdującym się w ewidencji zabytków. 

Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady.  

Dyskusja nad projektem uchwały nie została podjęta.   

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. „Za” 

głosowało 13 osób, „przeciwko” - 0, „wstrzymało się” – 0. Uchwała została podjęta 

jednomyślnie. 



Następną podejmowaną uchwałą jest uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

przyznania dotacji celowej Klasztorowi OO. Bernardynów w Radecznicy na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub znajdującym się w ewidencji zabytków. 

Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady.  

Dyskusja nad projektem uchwały nie została podjęta.   

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. „Za” 

głosowało 13 osób, „przeciwko” - 0, „wstrzymało się” – 0. Uchwała została podjęta 

jednomyślnie. 

Trzecią procedowaną uchwałą jest uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2024.  

Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady.  

Dyskusja nad projektem uchwały nie została podjęta.   

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. „Za” 

głosowało 13 osób, „przeciwko” - 0, „wstrzymało się” – 0. Uchwała została podjęta 

jednomyślnie. 

Kolejną uchwała jest uchwała w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Radecznica.  

Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady.  

Dyskusja nad projektem uchwały nie została podjęta.   

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. „Za” 

głosowało 13 osób, „przeciwko” - 0, „wstrzymało się” – 0. Uchwała została podjęta 

jednomyślnie. 

Następną podejmowaną uchwałą jest uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 

2025. Treść uchwały została odczytana.  

Dyskusja nad projektem uchwały nie została podjęta.   

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. „Za” 

głosowało 13 osób, „przeciwko” - 0, „wstrzymało się” – 0. Uchwała została podjęta 

jednomyślnie. 

Przedostatnią uchwałą jest uchwała w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Radecznica.  

Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady.  

Dyskusja nad projektem uchwały nie została podjęta.   

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. „Za” 

głosowało 13 osób, „przeciwko” - 0, „wstrzymało się” – 0. Uchwała została podjęta 

jednomyślnie. 



Ostatnią procedowaną uchwałą jest uchwała w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki  i  Rozwiązywania Problemów  Alkoholowych  oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2025 rok. 

Treść uchwały została odczytana przez Przewodniczącego Rady.  

Dyskusja nie została podjęta.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. „Za” 

głosowało 13 osób, „przeciwko” - 0, „wstrzymało się” – 0. Uchwała została podjęta 

jednomyślnie. 

 

Ad.8.  

Brak interpelacji.  

 

Ad.9.  

Brak pytań i interpelacji.  

 

Ad. 10.  

Brak.  

 

Przewodniczący Rady Pan M. Zymon z okazji kończącego się 2024 roku złożył wszystkim 

życzenia noworoczne.  

 

Ad.11.  

Z powodu wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Pan M. Zymon zakończył 

obrady X sesji Rady Gminy Radecznica IX Kadencji.  

 

 

 

Protokołowała  

A. Janowska  

 

PRZEWODNICZĄCY RADY GMINY 

 Marcin Zymon 


